
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2) Valg af ordstyrer og referent 

Indstilling: Lene er ordstyrer og Steen referent 

Godkendt 

3) Økonomi 

Indstilling: Heidi giver update på status på låneaftale med DIF, endeligt regnskab, månedsrapport 

Status salg af trailere 

Det endelige regnskab er næsten på plads, underskud bliver på det niveau som klubberne er orienteret 

om.  

Trailere med indhold bliver snart til salg.  

4) Nyt fra sekretariatet 

Carl Emil gav kort status. De to piger der er kommet til med at hjælpe med at hjælpe på U19 er kommet 

godt i gang 

5) Bestyrelsesbeslutninger siden sidst 

Floorballens dag skubber vi beslutning om til 8. maj. Sekretariat melder dato ud om konceptet 

6) Strategiseminar efter årsmøde 

Indstilling: Kan det holdes under landsstævne? Her skal årsplan for 2023-24 laves? Formand er 

tovholder 

Godkendt 

7) U19 VM 

Indstilling: Sekretariat giver status på de frivillige og bud fra sekretariat om at hyre ekstra manpower to 

måneder. Heidi og Carl Emil giver opdatering på økonomi i dette 

Steen og Heidi giver indstilling til bestyrelsen om ekstra ressourcer der kan blive allokeret. 

8) TU 

Der ses på muligheder for at afløse MVP og FD er i dialog med Sverige og Finland om dette. 

Hverdagsfloorball afventer vi og ser hvad der skal ske efter sommeren. 

Der bliver udsendt om næste turnering på fredag  

TU udsender evaluering til klubberne og indbyder til et online møde omkring struktur på specielt 

øverste række.  

Med dyb undren kan vi se en tidligere ansat i FD indkalder til ligaudvalgsmøde helt uden om forbund! 

9) DU, opdatering på skriv om dommerforpligtelser 

Der er udsendt skriv til klubberne om forpligtelserne og det er vigtigt at have dialog med klubberne, 

ikke mindst til næste sæson. 

FD medgiver tonen var direkte, men det er intentionen om at få skub på dommersiden det handler om. 

Hvilket flere klubber har efterlyst. 

10) FD årsmøde 

Indstilling: Formand giver opdatering på lovændringer samt ændring af medlemskab af FD 

Sammen med Allan Guldberg og Almind Spelling kommer forslag til godkendelse.  

I forhold til bestyrelsens sammensætning, så er dette ved at falde på plads 

11) DIF årsmøde, falder samtidig med U19 VM 

Stine Dahl deltager fra Floorball Danmark 

12) Medlemstal, kort opdatering på klubbernes medlemsindberetning 

Indstilling: kan ikke offentliggøres før DIF er færdig med validering, men det ser fint ud 

13) Proces når Troels starter 

Indstilling: Steen og Stine er tovholdere efter at Carl Emil og Troels har haft første snak 



14) Indstilling fra sekretariat på Final4 2024-2025 

Sekretariatet kommer med en skriftlig indstilling som godkendes i en skriftlig procedure 

15) Dif Spydspids,  

Indstilling: Vi skal prikke klubber til at indsende til forbundet at de er interesserede 

16) Genstart af nyhedsbrev 

Indstilling: Vi skal i gang med dette igen, men skal forbi årsmøde 

17) Arbejdsgruppe kvinde VM 

Indstilling: Sekretariat giver opdatering  

18) Streaming 

Der er afholdt møde med DIF, som nu kommer med deres anbefaling på området 

19) Landsstævne 

Der er tilmeldt lidt flere hold til landsstævnet, dejligt 

20) Lukket dagsorden 

21) Eventuelt 

 


